

Skillingaryds motorklubb, Styrelsemöte 2024-09-23

Plats: Klubblokalen Skillingaryd

Stefan, Frida, Patrik, Pia, Henrik, Katja, Samuel, Anton, Lennart

### **§63 Mötets öppnande**

Ordförande hälsade alla välkomna

### **§64 Dagordning**

Dagordningen fastställdes

### **§65 Föregående protokoll**

Godkändes

### **§66 Ekonomi**

Ekonomin ser bra ut.

För närvarande finns det cirka 700,000 kronor i klubben.

### **§67 Rally; SM 2025?**

Jonas Kruse har frågat om vi kan köra SM 2025. Styrelsen diskuterade detta, och tog beslutet att tacka nej och att istället fokusera på 2026. Ansökta tävlingar 2025 Skilling 500 28/6, Skilling 25/10.

Förberedelserna fortgår inför Skilling 500 2024.

### **§68 Folkrace/Rallycross/Föreberg**

Ansökt för folktrace 2025 5/4. Anton planerar in ett arbetsmöte under hösten. Försöker få till så att Smålandscupen ingår i vår tävling.

### **§69 Marknadsgrupp**

Inget att rapportera

### **§70 Miljö**

Inget att rapportera

### **§71 Ev. avtal med hjärtsäkra**

Sara och Pia kollar upp detta mer till nästa möte.

### **§72 Utskick till medlemmar via mail**

Förslag på att göra en ny variant av Skillingstrycket som man kan skicka ut till alla medlemmarna i klubben. Vi frågar Mats Bergman om han vill vara chefredaktör gällande detta.

### **§73 Motorburen ungdom**

Inget att informera om när det gäller Vaggeryd. I Gnosjö har de börjat bygga en bil.

### **§74 Utbildning/Kurser**

Nytt koncept gällande funktionärsutbildningar, kommer testas i slutet av november, 23–24 november.

### **§75 Post/E-post**

Inget att rapportera

### **§76 Övriga frågor**

Katja- Hur blir man stödmedlem? Det har vi aldrig haft i vår klubb tidigare, vi tar med detta till årsmötet och kollar om vi ska införa ett medlemskap till.

Patrik- High Chaparall är intresserade av att inleda ett samarbete med motorklubben, att arrangera tävlingar och att vara huvudsponsor. Patrik tar den bollen och kollar det med deras styrelse för framtida tävlingar.

Nytt medlemsregister för klubben, enligt det finns det cirka 380 medlemmar just nu. Ett följebrev kommer skickas med vid nästa utskick med lite info om tävlingar och kontaktuppgifter till styrelsen.

Hur ska vi göra med städschema? Frida fixar ett städschema.

**§77 Nästa möte**

6 nov 18.00

18 dec 18.00

**§78 Mötets avslutande**

---

Ordf. Pia Thulin

---

Sekr. Frida Hjelm